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Abstract (en)
The cradle (1) has an underframe (2) made of wood and exhibiting an underriding construction that is formed from longitudinal supports (4). A
foldable inclined trestle (3) is made of wood and arranged on the underframe. The inclined trestle including retainers (24) for a component to be
transported and a rectangular retaining frame (5). The retaining frame is implemented as a frame construction with square timbers. The trestle
comprises two longitudinal sides (6), a front side (7), a rear side (8) and four bearing bodies (9).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Transportgestell (1) für den Transport von Fahrzeugkarosserien mit einem eine aus Längsträgern (4)
ausgebildeten Unterfahrkonstruktion aufweisenden, im Wesentlichen aus Holz gefertigten Untergestell (2) und einem auf dem Untergestell (2)
angeordneten, ebenfalls im Wesentlichen aus Holz gefertigten und Aufnahmen (24) für die zu transportierende Karosserie aufweisenden klappbaren
Schrägbock (3).
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